
Z Á P I S N I C A 

napísaná zo 14. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Biely Kostol, 
konaného dňa 06.10.2016 o 16,30 hodine v zasadačke Obecného úradu. 

 
Prítomní :           Ing.arch. Pavol Kováč, JUDr. Jozef Adámek, Karol Bartek, Milan  Harčár, Mgr. 

Miroslav Hrubý, Ing. Ján Tižinák, , Mgr. Andrea Jakubcová (od 16,45), Mgr. 
Anna Hamran-Podstrelená. 

Pozvaní  :            Daniela Pecková – hlavný kontrolór, Mária Kloknerová a Alena Lackovičová – 
pracovníčky OcÚ. 

Neprítomní :      (do 16,45 Mgr. Andrea Jakubcová), ďalej nikto. 
Verejnosť :     Svetlana Poláková, Iveta Paulová, Ján Repáň s manželkou. 
 
PROGRAM ROKOVANIA :  
 

1.)   Otvorenie, návrh na schválenie programu. 

2.)   Návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3.)   Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ.  

4.)   Návrh VZN o podmienkach chovu, vodenia a držania psov na území obce. 

5.)   Príprava VZN o číslovaní budov a označovaní ulíc v obci Biely Kostol. 

6.)   Miestny poplatok za rozvoj (informácia a prerokovanie). 

7.)   Národná cena SR za spoločenskú zodpovednosť (informácia). 

8.)   Žiadosti o jednorázovú sociálnu výpomoc. 

  Informácie pre poslancov 

  Interpelácie poslancov. 

  Rôzne  

 

K bodu č.1.) 
 Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce. Oboznámil poslancov s programom 
rokovania. Ospravedlnil poslankyňu Andreu Jakubcovú, ktorá sa dostaví na rokovanie neskôr. 
Poslanci navrhnutý program rokovania schválili bez ďalších pripomienok a  návrhov. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 6/4 ) : 
           za: 6             proti: 0   zdržal sa: 0 
          
K bodu č.2.) 
 Za overovateľov zápisnice boli starostom navrhnutí a následne obecným 
zastupiteľstvom schválení poslanci: Milan Harčár a Karol Bartek, za zapisovateľku p. Mária 
Kloknerová. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 6/4 ) : 
           za: 6             proti: 0          zdržal sa: 0 
 
Starosta informoval prítomných o spôsobe a podmienkach účasti verejnosti na rokovaní OZ 
v zmysle rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva. 
 
K bodu č.3.) 
 Ku kontrole plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ: 



 Uznesenie  č. 29/2016 k registrácii zberného dvora. Boli vypracované a predložené 
podklady a doklady, bola predložená žiadosť. Rozhodnutím Okresného úradu bol vydaný 
súhlas na oficiálne prevádzkovanie zberného dvora.      
 K uzneseniu č. 32/2016 (o nakladaní s odpadmi) – po prerokovaní a vyjasnení bolo 
toto VZN prijaté, schválené a stalo sa platným. 
 
K bodu č.4.) –    Návrh VZN o podmienkach chovu, vodenia a držania psov na území 

obce. (o 16,45 sa dostavila na rokovanie OZ poslankyňa Mgr. Andrea Jakubcová). 

 Starosta informoval, že znenie návrhu bolo konzultované s okresným prokurátorom a 
podľa jeho odporučenia dopracované. Návrh VZN bol vyvesený, k návrhu neboli vznesené zo 
žiadnej strany žiadne pripomienky.  
Diskusia: 
Mgr. Hrubý: 

- Odporučil prehľadnejšie uviesť odkazy na príslušný zákon, doriešiť používanie PVC 
sáčkov na exkrementy, upresniť vyčlenený priestor na venčenie psov a požiadavky na 
náhubok pre psov. Nejde o zásadné pripomienky. 

JUDr. Adámek:  
- VZN o psoch na obci existuje. Z akého dôvodu je predložený návrh nového VZN? Aké 

sú rozdiely medzi starým VZN a návrhom nového VZN? 
- Upozornil, že predložený návrh neobsahuje ustanovenie o zrušení t.č. platného VZN.  

Milan Harčár:  
- Pýta sa, či sú vo VZN stanovené sankcie.  

Mgr. Hrubý: 
- Navrhuje upraviť návrh VZN v zmysle pripomienok a následne ho predložiť. 

 
 Vzhľadom k priebehu a pripomienkam v diskusii, poslanci OZ sa dohodli, že o návrhu 
VZN podľa tohto bodu č.4 sa na tomto rokovaní OZ nebude hlasovať  a upravený návrh VZN 
bude predmetom niektorého z ďalších rokovaní. 
  
K bodu č.5.) – Príprava VZN o číslovaní budov a označovaní ulíc v obci Biely Kostol 
 Informáciu podala pracovníčka OcÚ p. Kloknerová (pred pár dňami absolvovala 
školenie na OÚ v Trnave na túto tému). Označovanie budov súpisnými a orientačnými číslami 
a spôsob určovania týchto čísel je úplne nový. Každý dom (skolaudovaný po 07/2016) musí 
byť definovaný adresným bodom. Stavebník si musí zabezpečiť doklad o adresnom bode, na 
základe ktorého mu bude pridelené súpisné a orientačné číslo. Celý proces sa výrazne 
zkomplikoval. Je potrebné prijať VZN o číslovaní budov.  
Diskusia: 
JUDr. Adámek:  

- Na obci existuje VZN, treba ho len doplniť.  
Mgr. Hrubý: 

- Navrhuje podľa možnosti uprednostniť úpravy platných VZN pred ich zrušením  
a vydávaním nových. 

 
 Vzhľadom k tomu, že sa jednalo o informáciu o príprave VZN, k tomuto bodu sa 
nehlasovalo a nebolo prijaté žiadne uznesenie. 
 
 



K bodu č.6.) –   Miestny poplatok za rozvoj (informácia a prerokovanie) 
 Starosta informoval poslancov OZ  o základných ustanoveniach zákona č. 447/2015 
o miestnom poplatku za rozvoj. Tento zákon splnomocňuje obce, aby po 1.11.2016 mohli 
(nejde o povinnosť) prijať VZN, ktorým na svojom území ustanovia miestny poplatok za 
rozvoj.  
Diskusia: 
JUDr. Adámek:  

- Obec má väčšie problémy – aby sa ľudia, ktorí tu bývajú prihlásili k trvalému pobytu. 
Žije tu extrémne veľa ľudí, ktorí nemajú v Bielom Kostole trvalý pobyt a podielové 
dane sa preto na obec nedostanú.  

Mgr. Hrubý: 
- Navrhuje, aby poslanci zvážili či prijať takéto VZN a prípadne predložili návrh. 

Starosta: 
- Neodporúča zámer vypracovania a prijatia takéhoto VZN. 

 
 Vzhľadom k tomu, že sa jednalo o informáciu, k tomuto bodu sa nehlasovalo a nebolo 
prijaté žiadne uznesenie. 
 
K bodu č.7.) –    Národná cena SR za spoločenskú zodpovednosť (informácia). 

 Poslankyňa Mgr. Hamran-Podstrelená uviedla tento bod a navrhla, aby informáciu 
podala členka Komisie školstva, kultúry a sociálnych vecí Doc. Iveta Paulová. Vzhľadom 
k tomu, že táto sa na rokovaní OZ prezentovala ako „zúčastnení-verejnosť“, starosta dal 
v súlade s Rokovacím poriadkom OZ hlasovať o možnosti jej vystúpenia k predmetnej veci. 
OZ súhlasilo. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4 ) : 
           za:7             proti: 0   zdržal sa: 0 
 
 Doc. Paulová podala informáciu o zapojení sa obce do súťaže o získanie prestížnej 
„Národnej ceny Slovenskej republiky za spoločenskú zodpovednosť“. Informovala o krokoch, 
ktoré boli vykonané v súlade s podmienkami udelenia ceny, vypracovaní správy, o kontrole 
a previerke v obci Biely Kostol (za účasti štatutárov susediacich obcí - primátora Trnavy JUDr. 
Bročku a starostu Ružindola Ing. Púčika). Popri veľmi výraznej propagácii obce a zvýšení jej 
ratingu medzi obcami regiónu je prínosom najmä Spätná hodnotiaca správa odbornej 
komisie s odporúčaniami vysoko kvalifikovaných odborníkov k smerovaniu budúceho rozvoja 
obce. Najdôležitejšie materiály sú priložené k tomuto záznamu z rokovania OZ. 
K predmetnému bodu neboli vznesené žiadne pripomienky. OZ zobralo na vedomie 
predloženú informáciu a o keďže nemá námietky proti zapojeniu sa do súťaže, chce byť 
naďalej informované o výsledku.  
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4 ) : 
           za:7             proti: 0   zdržal sa: 0 
 
K bodu č.8.) – Žiadosti o jednorázovú sociálnu výpomoc. 

 Na OcÚ boli dodané dve žiadosti o jednorázovú sociálnu výpomoc „na bežné 
výdavky“  od p. Veroniky Škrovánovej a p. Michaely Škrovánovej. Starosta požiadal poslancov 
o rozhodnutie či poskytnúť výpomoc v zmysle žiadosti a ak áno, v akej sume. 
Diskusia: 
JUDr. Adámek:  



- Ani jedna zo žiadateliek nebýva v obci  a obec im má poskytnúť sociálnu výpomoc? 
Ing. Tižinák: 

- Súhlasí s p.Adámkom. Žiadateľky prezentujú na sociálnych sieťach svoj životný 
štandard, ktorý naznačuje, že nie sú odkázané na sociálnu výpomoc. V obci nežijú 
a nezdržiavajú sa. 

 
 OZ po prerokovaní nesúhlasilo s poskytnutím jednorázovej sociálnej výpomoci podľa 
žiadosti  p. Veroniky Škrovánovej a p. Michaely Škrovánovej. 
Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4 ) : 
           za:7             proti: 0   zdržal sa: 0 
 
INFORMÁCIE PRE POSLANCOV : 

1. Kamerový systém: Starosta informoval o tom, že všetky doposiaľ opakovane podané 
žiadosti o NFP na kamerové systémy v obci neboli úspešné. Napriek tomu, že boli 
vypracované kvalifikovane a bez nedostatkov. Informoval, že bola doručená ponuka 
na vypracovanie žiadosti o NFP. Vyzval poslancov k diskusii vo veci kamerového 
systému v obci.  
- Ing. Tižinák : Obec má iné priority a prípadné požiadavky na kamerový systém vieme 

riešiť iným spôsobom s menšími nákladmi. 
- Mgr. Hrubý : Je toho názoru, že obec kamerový systém nepotrebuje. 

2. Ostatné informácie boli prerokované v rámci iných bodov rokovania tohto OZ.  
 
 INTERPELÁCIE POSLANCOV a RôZNE : 

1. JUDr. Adámek:  
- Konštrukcia slovenského znaku pri KD – je obrastená hrabom a tvar znaku sa mal 
obrastom doplniť. Spôsob  
- Vyhlasovanie v MR k životnému jubileu – p. Kosák nespokojný, že sa navyhlasovalo!   
(vysvetlenie: nebola doručená žiadna  požiadavka ani text gratulácie, len ústny odkaz 
z cukrárne...) 
- Či bola na predchádzajúcom rokovaní OZ odsúhlasovaná odmena starostovi 
(vysvetlenie: takýto bod nebol predmetom rokovania OZ). 
- Je potrebné robiť niečo s Poštou. Treba riešiť doručovateľov, pošta nie je schopná 
doručiť zásielky. Účtuje vysoké poplatky a neposkytuje zodpovedajúce služby. 
Navrhuje, aby OcÚ žiadal od Slovenskej pošty skvalitnenie služieb aj vzhľadom 
k tomu, že sa podstatne zvýšil a zvyšuje počet adries na doručovanie.  
Starosta požiadal OZ o poverenie podať žiadosť a ďalej vo veci konať. OZ v tomto 
zmysle starostu poverilo uznesením.  

  Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4 ) : 
           za:7             proti: 0   zdržal sa: 0 

2.  Mgr. Jakubcová:  Požaduje rozšírenie počtu smetiakov na autobusových zastávkach. 
 (starosta: OcÚ pripravuje osadenie ďalších štyroch podľa modelu PPL 300mm s PE  
 sáčkom).  
3. Karol Bartek:  
 -  Či sa dá riešiť zabezpečenie/dovoz stravy pre dôchodcov. Takýto zámer podporil 
 poslanec JUDr. Adámek s tým, že obec by mohla prispievať určitou sumou. 
 (starosta: OcÚ si vyžiadal a má k dispozícii ponuky z Koliby a z Ružindola. Podmienkou  
 dodávateľov je garantovaný odber v dohodnutých počtoch). 



 -  Odporúča osloviť p. Hlúbikovú z Jednoty dôchodcov, aby previedla prieskum 
 záujmu o takéto služby zo strany dôchodcov a výsledok poskytla OcÚ.  
 -  Opakovane upozorňuje na potrebu zriadenia bankomatu v obci.      
4. Starosta:  
 -  Vyzval poslancov OZ, aby čo najskôr predložili námety, požiadavky, zámery a iné 
 (napr. informácie), ktoré súvisia s vypracovaním návrhu rozpočtu na nasledujúci rok 
 2017.  
 -   Ku  zvýšeniu platov (v zmysle zákona) od 1.9.2016 pre MŠ podala informáciu p. 
 Lackovičová. Navrhované je navýšenie rozpočtovým opatrením v sume 2 000,-€. 
 V krátkej diskusii tento návrh podporili poslanci Adámek a Hrubý. Uznesením OZ bol 
 prijatý návrh na navýšenie v požadovanej výške. 

  Hlasovanie ( prítomnosť/kvórum = 7/4 ) : 
           za:7             proti: 0   zdržal sa: 0 

5. Milan Harčár:  
 -  K riešeniu autobusovej dopravy a k navrhovanému grafikonu prímestskej dopravy 
 neboli vznesené žiadne pripomienky a návrhy zo strany občanov. Terajší stav je 
 možné pokladať (v rámci možností autodopravcu) za prijateľný. Takýto názor podporil 
 v krátkej diskusii poslanec JUDr. Adámek. 
 
  

 Keďže viac príspevkov nebolo a program rokovania bol vyčerpaný, starosta poďakoval 
za účasť a aktívny prístup a ukončil rokovanie obecného zastupiteľstva. 
 
 
 
OVEROVATELIA  ZÁPISNICE:                   ZAPISOVATEĽ: 
Milan Harčár   ......................................         Mária Kloknerová.................................. 
Karol Bartek   ....................................... 
 
 
 
Dňa 10.10.2016   Ing.arch. Pavol Kováč 

starosta obce 


